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TÉMÁINKBÓL 

VAJDASÁGI ATROCITÁSOK 
Szili Katalin tegnap Budapesten 
közölte: kezdeményezésére a 
határon túli magyar parlamenti 
képviselők várhatóan közös 
állásfoglalásban emelik fel 
szavukat a vajdasági 
magyarellenes atrocitások ellen. 
Hamarosan látogatást tesz az 
Egyesült Államokban, ahol az 
amerikai kongresszus 
vezetőinek figyelmét is fel akarja 
hívni az ügy súlyosságára. 

Részletek a 2., vajdasági 
riportunk a 7. oldalon 

ÍTÉLŐTÁBLA ELŐTT 
A BALÁSTYAI RÉM 
Ma tárgyalja a Szegedi ítélőtábla 
a balástyai sorozatgyilkos ügyét, 
Szabó Zoltánt négy nő 
megölésével vádolják. A 36 éves 
férfira ezért első fokon tényleges 
életfogytig tartó büntetést 
szabott ki a bíróság. Ma jogerős 
ítélet várható. 

3. oldal 

ÚTFELÚJÍTÁS 
A közbeszerzési eljáráson 
győztes Mecsek Aszfalt 
hamarosan befejezi a szegedi 
útfelújításokat, több helyen már 
csak a burkolat 
megszilárdulására várnak. 

4. oldal 

A miniszterelnök 
ígérete szerint 

az M5-ös autópálya 

nap mólvaór Szegedre! 

w w w . d e l m a g y a r . h u 

A tisztiorvosi szolgálat bezárta a településen az óvodát 

Szennyezett ivóvíz Nagytőkén 
Nem nyithat ki az óvoda Nagytőkén, mert a tisztiorvosi szolgálat 
megtiltotta: a vezetékes ivóvízhálózatban ugyanis fertőzést ta-
láltak. A faluba most naponta teherautón szállítják a tiszta vizet. 

Kényszerszünidejüket töltik a 
nagytökei óvodások: az épület 
ajtaja zárva, mert a tisztiorvosi 
hivatal a gyermekintézményben 
a fogmosást sem engedélyezi. A 
vezetékes ivóvíz ugyanis fertő-
zött. A Szentesvíz Kft. vezetőjé-

től, Ferwagner Pétertől megtud-
tuk: a laboratóriumban ellenőr-
zött vízben kólibaktériumot ta-
láltak. Emellett a megengedett 
határértéket jelentősen túllépte 
a vízben kimutatott, úgyneve-
zett aeroginosák száma, ebből 

ugyanis a magyar szabvány sze-
rint egy darab sem lehet az ivó-
vízben. 

A szentesi kórház fertőző 
osztályának vezető főorvosa, 
dr. Sipos Ferenc kijelentette: 
az említett kólibaktérium csak 
az emberi székletben fordul 
elő. 

Folytatás a 4. oldalon 

Janics itt marad 
Nem foglalkozik a klubváltásáról keringő pletykákkal Janics Na-
tasa kajakkirálynő, marad Szegeden. 

Mosolyogva osztogatja az au-
togramot mindenhol és min-
denkinek Janics Natasa. A két-
szeres olimpiai bajnok kajakki-
rálynő azonban már vágyik a 
kikapcsolódásra, a pihenésre. 
Erre a különböző támogatók 
révén lesz lehetősége az édes-
anyjával Prágában, aztán Ar-
gentínában és Portugáliában. 

Sok szerb-montenegrói újság is 
sajnálattal vette tudomásul, 
hogy Janics Magyarországnak 
szerzett két aranyat, nem szü-
lőhazájának. A magyarul már 
jól beszélő kajakos nem foglal-
kozik a klubváltásával kapcso-
latos pletykákkal. 

Részletek a 17. oldalon 

Útjaikat féltik az útépítőktől a falvak 

Két hónap múlva már énekelni szeretne a népszerű szegedi művész 

Megműtötték a basszistát 
Betegcsere, 
felelős 
nélkül 

A port letakarítják az építők, ám az út javításához a seprűnél komolyabb gép kell Fotó: Karnok Csaba 
vegye»; átlagfogyasztás: 4.3-7.11/IOO km, CO.-ktoocsátás: 114-168 g/km. 

Nem komolyodtam meg, csak soványabb leszek húsz kilóval -
mondja Gregor József, aki hétórás, nagy műtéten esett át Szé-
kesfehérvárott. Kiváló basszistánk már jól érzi magát, Gárdonyban 
lábadozik, és két hónap múlva énekelni szeretne az Opera-
házban. 

- Szegedi koncertem után iszo-
nyatosan gyengének éreztem 
magam, ezért elmentem labor-
vizsgálatra. A vérvételt követően 
rohantam Egerbe, ahol a Pomádé 
király új ruhája című Ránki-ope-
ra bemutatója várt rám - meséli 
Gregor József, akit tegnap Gár-
donyban hívtunk fel. - A felesé-
gem este hatkor telefonált: azon-
nal hagyjak ott mindent Eger-
ben, és menjek haza, mert olyan 
rosszak a laboreredményeim, 
hogy attól tart, ott halok meg a 
színpadon. Nem hallgattam rá, 
megcsináltam a négy Pomá-
dé-előadást, sőt a szokásos aszó-
fői koncertemet sem volt szívem 
lemondani. A vizsgálatok során 
kiderült: kivérzett a gyomorfeké-
lyem, és meg kell műteni. Au-
gusztus 30-án Altorjay Tamás 
kollégám testvére, a zseniális se-
bészprofesszor, Altorjay Áron 
operált meg a székesfehérvári 
kórházban. Az Altorjay család-
hoz régi barátság fűz, valaha egy 
házban laktunk Szegeden a Nagy 
Jenő utcában. A hétórás műtét 
nagyszerűen sikerült. Két hónap 

múlva már szeretnék énekelni: 
novemberben Hamupipőke-elő-
adásaim lesznek az Operaház-
ban. 

Gregor József betegsége miatt el-
marad a Hegedűs a háztetőn októ-
berre tervezett premierje a Szegedi 
Nemzeti Színházban. Basszistán-
kat meghatotta a direktor előadás-
sal kapcsolatos döntése. 

- Fantasztikus gesztus volt 
Székhelyi Józseftől, hogy nem ke-
resett azonnal másik Tevjét, ha-
nem megvárja, amíg felépülök. 
Törőcsik Mari és Schwajda 
György is azonnal felhívott, hogy 
megnyugtasson: várnak rám. A 
barátaimtól a szeretet olyan cso-
dálatos megnyilvánulásait kap-
tam, amire nem is számítottam. 
Az Operaházból is naponta érdek-
lődnek. Mivel a feleségem nem 
vezet, a barátaink még azt is meg-
szervezték, hogy naponta kétszer 
behozza valaki Gárdonyból a szé-
kesfehérvári kórházba. Ilyenkor, a 
bajban tudja meg az ember, hogy 
ki kicsoda - mondta az énekes. 

Folytatás a 4. oldalon 
Gregor József az augusztusi városházi koncertjén, amely után 
már nagyon gyengének érezte magát Fotó: FtollósiZsolt 

Senkit nem marasztalt el az 
intézmény fegyelmi tanácsa a 
szegedi kórházban július 3-án 
történt betegcsere miatt. Infor-
mációink szerint az ügyeletve-
zető adjunktus ellen az eljárást 
megszüntették, ügyében a tes-
tület az orvosi kamaránál kez-
deményezett vizsgálatot. Négy 
kórházi dolgozó írásbeli figyel-
meztetést kapott. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A szegedi kórház fegyelmi taná-
csa befejezte munkáját. Az intéz-
ményben holnap sajtótájékozta-
tón jelentik be, milyen döntést 
hoztak a július 3-án történt be-
tegcsereügyben. Egyébként az 
érintettekkel is csak szombat 
reggel közlik az „ítéletet". A fe-
gyelmi tanács - amelynek elnöke 
Pajor László tanszékvezető egye-
temi tanár, a kórház urológiai 
osztályának vezetője, tagja: 
Menyhárt Éva osztályvezető fő-
orvos és Tóth Csilla ápolási igaz-
gató - a fegyelmi eljárás befejezé-
se után több, mint egy hónappal 
hozta meg döntését. De a testü-
let - információink szerint - a 
betegcsere miatt senkit nem ma-
rasztalt el. 

Folytatás az 5. oldalon 

Miközben az épülő M5-öst 
Messiásként várják a térség-
ben élők, a beruházás közvet-
len közelében az önkormány-
zati utakért aggódnak a köz-
ségek. 

Nehezen jutnak dűlőre az ön-
kormányzatok az M5-ös kivi-
telezőivel, azokkal a cégekkel, 
amelyek 40-50 tonnás teher-
autóikkal használják a tízton-
násra méretezett utakat. 
Egyik-másik faluban kataszt-
rofális helyzet állt elő: életve-
szélyes gödrök keletkeztek az 
aszfaltban, repedeznek a há-
zak, a por és a homok belepte 
a kerteket, a házakban a búto-
rokat. A polgármesterek -
ki-ki vérmérséklete szerint -
küzdenek a kivitelezőkkel, 
próbálnak „jól kijönni" a hely-
zetből: útjavítást vagy pénzt 
kérnek az okozott károkért. 
Egyedül az vigasztalja őket, 
hogy a cégek iparűzési adót fi-
zetnek majd a települések 
kasszájába. 

Bővebben a 3. oldalon 

A FordFiesta modellnek nemcsak az ára fantasztikus, a megnyerő külsötiöz 
meggyőző belső tulajdonságok Is társulnak. Sokoldalú beltér. átlag feletti 
csomagtér, stabil úttartás, biztonsági utastér: a FordFiesta egy igazi megbízható 
családi autó minimális szervizigénnyel. Ne hagyja ki a hatalmas lehetőséget: 
most a FordFiesta már 2195 OOO forintért az Oné lehet. 

Részletekről érdeklődjön márkakereskedésünkben' 

• Használtautó-beszámítás 
• 0 Ft kezdőbefizetéssel elvihető! 

FcxdFtes ta Minőség. Megbízhatóság 

Hovány Szeged Kft. 
6 7 2 1 Szeged, Berlini krt. 4 / 9 . 
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